
   
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 Încheiat azi 16.02.2011 orele 1200 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
februarie , conform convocatorului înregistrat la nr. 598/14.02.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local , dl.Tudosiea fiind absent şi dl.Preduţ Liviu . 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Lică Ioan prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată 10 voturi. 
           1.Revocarea HCL nr.2/27.01.2011. 
           2.Proiect de hotărâre cu privire la    aprobarea bugetului local pe anul 2011. 
           3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de acţiuni sau lucrări 
de interes local pentru persoanele apte de muncă beneficiare de venit minim garant. 
            4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  criteriilor de evaluare a 
veniturilor potenţiale realizate din valorificarea bunurilor de către beneficiarii de 
venit minim garantat sau  de către familiile beneficiare de  alocaţie pentru 
susţinerea familiei. 
               5.Notă justificativă cu privire la plăţile restante la 31.12.2010.                           
               6.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Doamna contabil prezintă proiectul de buget pe capitole şi obiective. 
 Dl.Săndulescu:Aş vrea să ştiu în ce condiţii s-au făcut contractele cu firmele 
prestatoare şi dacă există un grafic de eşalonare a plăţilor? 
 D-na contabil:Eşalonarea s-a făcut pe 12 luni. 
 Dl.Săndulescu:Dacă se merge în acest ritm există posibilitatea ca firmele să 
ne acţioneze în instanţă,să plătim cheltuieli de judecată şi penalităţi de întârziere şi 
suma datorată să se dubleze.Dacă puteţi să achitaţi mai repede. 
 D-na contabil:De unde bani? 
 Dl.Niţi:De ce ne-am băgat într-un bazin din care nu mai putem ieşi? 
 Dl.Alexe:Unele firme o să înţeleagă şi nu o să ne acţioneze în instanţă. 
 D-na contabil:Important este ca să achităm câte puţin la fiecare firmă,pentru 
că nu putem ca la o firmă să achităm integral şi la altă firmă să nu dăm nimic.Eu nu 
am de unde să prevăd suma exactă care ne va intra în cont.Există posibilitatea să ne 
intre lunar 700 de milioane vechi sau mai puţin.Dacă o să ne intre mai mulţi bani,o 
să încercăm să achităm mai mult. 
 Dl.Lică:Aş ruga colegii majoritari să discute pe această temă,pentru a putea 
adopta bugetul,care şi aşa este în întârziere.D-na contabil este programată să-l 
depună azi şi zic să nu mai întârziem. 
 Dl.Săndulescu:Dacă au ridicat doar mâna să voteze ,acum ce explicaţii crezi 
că ar putea să dea?Să fie solidari la plata acestor investiţii care nu au fost aprobate? 
 Dl.primar:Domnule preşedinte,vă rog să faceţi ordine sau suspendăm 
şedinţa! 
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 Dl.Săndulescu:În ce calitate suspenzi şedinţa? 
 Dl.primar:De preşedinte de partid! 
 Dl.Alexe:Sunt de acord cu bugetul şi cu investiţiile noastre.Sunt la faţa 
locului,zic să se plătească în funcţie de posibilităţi că altele nu mai putem face până 
la achitarea datoriilor. 
 Dl.Tudor:Sunt şi eu de acord cu bugetul local,iar referitor la investiţii se 
vede ce s-a lucrat. 
 Dl.Popa:Ce aţi auzit ,nu e decât o  imagine negativă .În realitate sunt trei 
imagini :a primarului,a primăriei şi a consiliului local privite pe plan intern şi 
extern.Intern,în faţa comunităţii suntem blocaţi timp de doi ani,pe plan exterm ,de 
firmele care trâmbiţează că noi suntem răi platnici şi cine îşi pune mintea cu noi ,nu 
ajunge bine,indiferent de culoarea politică. 
 Adresa de la Instituţia Prefectului Jud.Olt nu mi-a plăcut cum sună.Nu 
suntem toţi implicaţi în acelaşi grad,consilieri locali,primar sau funcţionari.Unii au 
impus,alţii au ridicat mâna,iar alţii au dat din umeri.Totul se transformă într-un 
bumerang.De ce toate aceste lucruri s-au întors împotriva persoanelorşi a 
colectivităţii ? Toţi au bătut din palme să se facă cutare investiţie,iar acum suntem 
în blocaj.Într-o evaluare prezentată de doamna contabil în anul 2008 ,am încheiat 
anul cu 14 miliarde pe plus.Diferenţa e un pod,dar celelalte două bugete unde sunt? 
De acum încolo voi intra în silentio stampa.Sunt de acord cu bugetul pentru că nu 
am de ales. 
 Dl.Nicolescu:Sunt de acord cu bugetul,deşi mi-aş fi dorit ca să fie mai 
generos la învăţământ unde s-au alocat 67 mii lei. 
 Dl.primar:cofinanţarea la şcoala nouă este de 4 miliarde.La ora actuală nici 
nu avem această sumă.Cât să mai punem? 
 Dl.Nicolescu:O să ne mutăm la Şcoala de la Oteştii de Sus şi acolo va fi 
nevoie de ceva bani pentru reparaţii,sobe… 
 Dl.primar:Nu o să fie nevoie ,pentru că până vă mutaţi vine căldura. 
 Dl.Nicolescu:Aş fi vrut un buget mai generos pentru că în trecut au fost mai 
mulţi bani.Sper ca la toamnă să ne ajutaţi. 
 Dl.primar:Sunt 16 miliarde pe drum pentru şcoală.Noi trebuie să predăm 
amplasamentul şi ulterior să suportăm utilităţile. 
 Dl.Nicolescu:Îmi place că m-aţi ascultat cu atenţie şi că am produs hilaritate. 
 Dl.Lică:Aveţi posibilitatea să scrieţi la Ministerul Educaţiei să vă adresaţi 
nemulţumirea. 
 Dl.Săndulescu:Bugetul este croit aşa cum sunt şi sursele de finanţare, 
conform legii.În preambul se face trimitere la legea finanţelor publice locale, 
adresele de la D.G.F.P Olt şi Consiliul Judeţean Olt de la care nu ne putem abate. 
Noi 30-40% din consilierii locali greşim că semnăm un ştat de plată şi nu suntem în 
temă cu legea.Aprobăm în necunoştinţă de cauză şi stăm în nepăsare.Restul de 60-
70% este de datoria celor care conduc această instituţie.E posibil ca în doi ani să nu 
terminăm cu firmele prestatoare.Aceste investiţii s-au făcut.Noi nu contestăm 
cantitatea şi calitatea lor.Vor veni organe abilitate care vor verifica aceste lucrări, 
dar noi nu ştim dacă au  fost oportune.Vă spun eu,nu!Nu au fost prioritare. Pe 
această hârtiuţă nu ar fi trebuit să apară societăţi cum ar fi la sistemul  
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de alimentare cu apă,ci să avem firmele mici cu băncuţele,cu dezăpezirea,cazarea 
de la hotel.Sunt o sumă de investiţii f ăcute fără cap.Cine se face vinovat că am 
amputat bugetul local pe doi ani? 
 Dl.primar:Primarul! 
 Dl.Săndulescu:Trageţi concluziile!De ce suntem obligaţi să stăm în faţa 
electoratului şi să le spunem ,când suntem întrebaţi ,de ce s-au dat bani pentru 
topogane ?Ca să ne dăm huţa la şcoală ?Municipiul Slatina e un oraş european şi 
are la intrare o pancartă simplă.La noi sunt indicatoare de sute de milioane.Sunt 
supărat că la fiecare şedinţă am ridicat această problemă.E cam târziu,dar bine că 
acum nu ne mai lasă legea să angajăm alţi bani din bugetul local.Doamna contabil, 
la rectificările de buget să fim înştiinţaţi din timp,la fel şi cu plăţile restante. 
 Dl.primar:Toate investiţiile ziceţi că nu au fost oportune sau necesare,dar 
timp de un an şi jumătate puteţi propune şi dumneavoastră . 
 Dl.Lică:De unde bani? 
 Dl.Săndulescu:Să nu intrăm în polemică!Am zis că facem acoperiş la 
dispensar cu o sută de milioane şi l-am făcut cu şapte,şi restul… 
 Dl.Lică:O felicit pe d-na contabil pentru modul de prezentare al bugetului 
local.Acum votăm în cunoştinţă de cauză,nu doar ridicăm mână.Există multe 
investiţii aiurea,de exemplu bisericile cu steagurile lor.Legat de datorii, aş dori ca 
doamna contabil să caute acele lucrări care au fost efectuate fără acordul consiliului 
local şi să fie plătite  cele care au aprobare.Sunt lucrări pe care noi nu le 
cunoaştem. 
 Se supune la vot proiectul de buget.Este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 În continuare doamna contabil se retrage,apoi are cuvântul dl.Cazacu. 
 Dl.Lică:Planul de acţiuni are la bază  avertizările meteorologice?Ninge până 
în aprilie? 
 Dl.Cazacu:Dezăpezim în perioada de iarnă. 
 Doamna Alexe prezintă referatul privind criteriile de evaluare a veniturilor 
potenţiale realizate din valorificarea bunurilor de către beneficiarii de venit minim 
garantat sau  de către familiile beneficiare de  alocaţie pentru susţinerea familiei,iar 
doamna secretar referatul pentru revocarea HCL nr.2/2011. 
 Dl.Lică :Domnule Cazacu,vă reamintesc că am o cerere depusă din luna mai 
2010.Aţi făcut curăţenie pe de rând. 
 Dl.Ban :Nu chiar pe de rând. 
 Dl.primar :Unde aţi depus cererea la primărie sau la şcoală ? 
 Dl.Lică :La primărie. 
 Dl.primar :Trebuia la şcoală. 
 Dl.Lică :E o sursă de infecţie acolo.În trimestrul III să faceţi curăţenie şi la 
pompe.Felicitări pentru panseluţe ! 
 Dl.Săndulescu :Cu privire la referatul lui Cazacu,acesta trebuia refăcut 
pentru că nu avea un termen de execuţie şi responsabil.Executarea lasă de dorit.Nu 
avem putere şi forţă pentru mizeriile din comună,dar unde avem plăcuţe de 
avertizare ,să se poarte discuţii cu cetăţenii şi dacă mai duce cineva gunoiul acolo, 
să fie amendaţi.Această comună arată ca după război.La nicio lucrare de recepţie  
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nu se prezintă primarul,viceprimarul sau vreun consilier local şi se lasă de 
izbelişte.Pe la mine trece o conductă şi e o mizerie de nedescris.Şanţul a rămas 
neterminat. 
 Dl.primar :Acolo este o problemă,dar pe stradă s-a pus refuz de ciur. 
 Dl.Săndulescu :Acolo e cea mai proastă lucrare.S-au furat dalele şi nu s-a 
refăcut şanţul.Când vă apucaţi de o activitate,nu mai plecaţi până nu o puneţi la 
punct. 
 Referitor la criterii,am discutat în comisie că sunt piperate şi am zis să 
mergem pe limita minimă.Sunt de acord să se stabilească 2 zile cu 30 de lei pe zi 
muncă ocazională.Cu cei care sunt plecaţi în străinătate,vreau să vă spun că nu mai 
e ceea ce a fost şi să mergem pe 100 de euro.Nimeni nu pleacă în străinătate de 
drag.Pleacă cu dor de familie şi copii. 
 Cu privire la adresa Instituţiei Prefectului Jud.Olt, nu este prima care vine. 
Dacă aţi citit la subsol ne incriminează în mod direct că luăm hotărâri pe fugă şi în 
necunoştinţă de cauză.La fiecare proiect de hotărâre doamna secretar să 
întocmească o expunere de motive ,ca acest consiliu să nu fie catalogat ca 
incompetent. 
 Se supun la vot celelalte proiecte de  hotărâri. 

  1.Revocarea HCL nr.2/27.01.2011-10 voturi pentru. 
           3.Proiect de hotărâre cu privire la planului de acţiuni sau lucrări de interes 
local pentru persoanele apte de muncă beneficiare de venit minim garant-10 voturi 
pentru. 
            4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  criteriilor de evaluare a 
veniturilor potenţiale realizate din valorificarea bunurilor de către beneficiarii de 
venit minim garantat sau  de către familiile beneficiare de  alocaţie pentru 
susţinerea familiei : 
 -limita minimă 
 -2 zile x 30 lei/zi muncă ocazională 
 -venituri lunare pentru persoanele plecate în străinătate –salariul minim 
garantat în plată-670 lei/lună 
 -venituri din tracţiune animală-50 lei/ lună 
 -lucrări de tâmplărie,zidărie,sobar-100 lei/lună 
 -lucrări de croitorie-30 de lei / lună-10 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                              Preşedinte,                               Secretar, 
                             LICĂ Ioan                       ANDRONIE Gabriela 
 
 


